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Zápis z jednání 
Zdravotní komise Rady kraje Vyso čina č. 2/2011 

konaného dne 16. 2. 2011 
 
 
Přítomni: 

1. Antonín Pavel (předseda) 5. Hájek Pavel (místopředseda) 

2. Kořínek Jiří 6. Bambasová Jaroslava 

3. Štursová Helena 7. Holík Pavel 

4. Šajnar Jiří 8. Kettner Lukáš (tajemník) 
 
Omluveni: 

1. Šmardová Hana 3. Havlíček Karel 

2. Kafoňková Simona 4. Mojžíš Peter 
 
Hosté: 

1. Běhounek Jiří (hejtman kraje Vysočina) 2. Měrtlová Soňa (OZ) 
 
 
Program: 
 
1. Zahájení; 
2. Schválení programu; 
3. Kontrola zápisu; 
4. Aktuální informace o zdravotnických zařízeních zřizovaných krajem; 
5. Různé; 
6. Závěr. 
 
 
1. Zahájení zasedání 
Pavel Antonín, předseda Zdravotní komise Rady kraje Vysočina (dále jen „ZdK“), zahájil jednání. 
Přivítal všechny přítomné a hosty. Dle počtu přítomných členů konstatoval, že je komise 
usnášeníschopná.  
 
 
2. Schválení programu 
Pavel Antonín přednesl návrh programu zasedání. Ten byl 7 hlasy schválen. 
 
 
3. Kontrola zápisu  
K zápisu z minulého zasedání nebyly vzneseny žádné připomínky. 
 
 
4. Aktuální informace o zdravotnických za řízeních z řizovaných krajem 
Lukáš Kettner informoval o aktuálním stavu ve zdravotnických zařízeních zřizovaných krajem 
Vysočina. Sdělil, že ředitelé nemocnic mají za úkol pokračovat v přípravě kroků a plánů k řešení 
situace. V současné době dochází k propouštění pacientů, přestávají se objednávat pacienti 
na plánované výkony. Byly zaslány dopisy na zdravotní pojišťovny, Ministerstvo zdravotnictví, 
praktické lékaře pro dospělé, praktické lékaře pro děti a dorost a ambulantní specialisty a ostatní 
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kraje s informacemi o dané situaci. Zároveň v dopisech byla vyslovena žádost o zaslání 
informace, jak mohou kraji pomoci. 
 
Jiří Běhounek řekl, že v současné době nelze odhadnou reakce lékařů a je nutno se připravit 
na krizový stav. Nemocnice Pelhřimov bude schopna v míře svých kapacit poskytnout nadále 
intenzivní zdravotní péči. V ostatních krajských nemocnicích by byla poskytována ambulantní 
péče plus případně zajištěn omezený provoz některých lůžkových oddělení. Dne 18. 2. 2011 
bude probíhat jednání s řediteli krajských nemocnic, kde bude sdělen aktuální stav 
v nemocnicích. Mezi 24. 2. – 25. 2. 2011 proběhne informování veřejnosti. Dne 28. 2. 2011 bude 
zasedat Bezpečnostní rada kraje Vysočina. Informování veřejnosti budou probíhat asi formou 
příloh v novinách. K dispozici budou speciální linky na zdravotní pojišťovny, ZZS, nemocnice. 
Je realizováno omezení plánovaných operací, postupné propouštění podle zdravotního stavu 
pacientů na lůžkách, jednotlivé nemocnice zjišťují na základě zadání MZ stav akutní péče na 
ARO, JIP, dialýze a gynekologicko-porodnickém oddělení. Pavel Hájek vznesl dotaz, jaký postoj 
k této situaci přijala nemocnice v Mostišti. Jiří Běhounek odpověděl, že přislíbili provádění 
některých chirurgických operací. Lukáš Kettner informoval o možnostech využití zdravotníků 
a techniky AČR. MZ uvažuje o internetové aplikaci s údaji o volných lůžkách s personálem. 
Jiří Kořínek vznesl dotaz, zda se uvažuje o centralizaci zůstávajících lékařů. Jiří Běhounek 
odpověděl, že se o této variantě uvažovala, bohužel ji lékaři odmítli. Lukáš Kettner sdělil, 
že na jednání s Lékařským odborovým klubem bylo sděleno, že některé kroky budou nevratné 
a je potřeba zvážit přístup dopadu pro kraj Vysočina. Jiří Běhounek řekl, že v případě uzavření 
nemocnic bude veřejnosti sděleno, že je to vina lékařů nikoliv kraje. Jiří Kořínek upřesnil, že VZP 
se ozvaly privátní zdravotnická zařízení lůžkového typu s tím, že pokud nyní přijmou pacienty 
a navýší kapacitu, tak požadují tuto smluvně zajištěnou kapacitu napořád. Jiří Běhounek řekl, 
že došlo ke zhoršení vztahů u personálu. Pavel Holík vznesl dotaz, zda gynekologické oddělení 
v nemocnici Pelhřimov bude fungovat. Lukáš Kettner odpověděl, že bude fungovat. Jiří Šajnar 
vznesl dotaz, zda zůstávajícím lékařům bude zajištěna bezpečnostní ochrana. Lukáš Kettner 
odpověděl, že toto je zcela v gesci ředitelů. Pavel Holík vznesl dotaz, zda v této situaci probíhají 
bezpečnostní cvičení. Lukáš Kettner odpověděl, že cvičení probíhá standardně každý rok. 
Dne 15. února se uskutečnilo v lokalitě Janáčkova stromořadí v Třebíči letošní první společné 
cvičení složek integrovaného záchranného systému kraje Vysočina. 
 
 
5. Různé 
Zasedání Zdravotní komise Rady kraje Vysočina č. 3/2011 se uskuteční ve st ředu 16. 3. 2011 
od 16:00 hod., v sídle Krajského ú řadu kraje Vyso čina, zasedací místnosti A 2.15. 
 
 
6. Závěr 
Předseda poděkoval všem přítomným za účast a ukončil jednání. 
 
 
 
 
Pavel Antonín v. r. 
předseda Zdravotní komise Rady kraje Vysočina 
 
 
 
 
 

Zpracovala a zapsala Eva Charvátová dne 17. 2. 2011. 


